
Referat af Generalforsamling i Grundejerforeningen Bavnehøj afholdt 

lørdag den 11.  juli 2020 kl. 15:00  
Hald Strand, 11.august 2020 

 

1. Valg af dirigent 

Frank Brodersen blev valgt som dirigent. 

2. Formandens beretning 

Beretning for 2019 – 2020 blev fremlagt uden kommentarer. 

3. Regnskab for 2019 (jan – dec)  

Kommentarer til regnskabet: grundejerforeningens formue er blevet reduceret, hovedsageligt på 

grund af reparation af vejhjørner. Grundejerforeningen har nu 64 registrerede medlemmer. 

Regnskab godkendt… 

4. Fastlæggelse af kontingent samt indskud for nye medlemmer 

a) Bestyrelsen foreslår kontingentstigning fra 100 kr. til 200 kr. om året – forslaget blev 

vedtaget 

5. Indkomne forslag 

a) Ingen forslag er kommet inden deadline den 15. maj 2020 

6. Valg af 3 bestyrelsesmedlemmer. 

a) Morten Sørensen Klintevej 44 blev valgt da Niels M. er trådt ud af bestyrelsen 

b) Niels N. blev genvalgt 

c) Nina B blev genvalgt 

7. Valg af revisor 

Frank Brodersen blev genvalgt 

8. Eventuelt 

Trappeforhold:  Kirsten har skrevet til kommunen angående adgangsforhold ved den offentlige 

trappenedgang til stranden. Det foreløbige svar fra kommunen er, at trappen er en ”Naturtrappe”, 

som betyder at den både kan være tilgængelig og ikke-tilgængelig!! Kirsten venter på yderligere 

uddybende svar om trin – særligt de nederste 

Nanna: bestyrelsen arbejder aktivt for at ændre trappens forløb - for at gøre den mindre livsfarlig. 

Spørgsmål vedrørende de mange tømninger af tanke i området: Slamson/firmaet er begyndt at 

tømme tankene på en anden måde. Der er nu mere brug for ekstra tømninger på grund af det 

ekstraordinære regnvejr i området……. 



Referent: 

Niels M 

 

 

 

 


